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Limit pecha na tej budowie 
został już definitywnie wyczer-
pany. Inwestycja już dawno po-
winna być zakończona i oddana 
do użytku. Przez wiele miesięcy 
trwał zastój, związany z upad-

kiem poprzedniego wykonawcy. 
Na szczęście obecny jest na do-
brej drodze, aby temat wiaduktu 
wzdłuż ul. Prymasa Wyszyń-
skiego definitywnie zamknąć.

Wiadukt w Zielonce 
rośnie już naprawdę

Dąb czy bezpieczeństwo 
człowieka?

Rembertów świętować 
będzie przez cały rok!

Być może już w czerwcu kierowcy wjadą do Zielonki trasą 634 
nowym wiaduktem. Prace trwają z dużą intensywnością, w 
najbliższych tygodniach spodziewajmy się sporych utrudnień 
w ruchu.

(dokończenie na str. 3)

Od 1 stycznia br. weszły w 
życie zmiany w ustawie o ochro-
nie przyrody oraz ustawie o la-
sach (Dz. U. Poz. 2249). Dotyczą 
one m. in. przepisów regulują-
cych usuwanie drzew i krzewów, 
w odniesieniu do obowiązku 

uzyskania zezwolenia na usu-
nięcie, opłat za usunięcie i kar za 
usunięcie niezgodne z przepisa-
mi. W rezultacie kto żyw i mógł, 
z tego korzystał mając w pamięci, 
że w naszym kraju przepisy mogą 
znowu się zmienić.

Czytaj na str. 10

W poniedziałek, 3 kwietnia 
br. dzielnica Rembertów ofi-
cjalnie rozpoczęła obchody 60. 
rocznicy przyłączenia miasta 
Rembertów do Warszawy. 

Przypomnijmy, że Rem-
bertów stał się częścią stolicy na 

mocy rozporządzenia Rady Mi-
nistrów z 8 kwietnia 1957 roku, 
które weszło w życie z dniem 
ogłoszenia, z mocą od dnia 
1 kwietnia.

Czytaj na str. 7

W numerze dodatek specjalny PiS, dotyczący 
Metropolii Warszawskiej. Pytania i odpowiedzi. 
Ankieta. Harmonogram spotkań z mieszkańcami.
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Rok 500+ za nami

Zapraszam do mojego Biura Poselskiego: 
Ząbki ul. Wojska Polskiego 1 lok. 107, 

po uprzednim umówieniu telefonicznym 
pod nr tel. 731 970 077.

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

W obradach ostatniej 
sesji Rady Powiatu Woło-
mińskiego uczestniczyli 
przedstawiciele PKP i firmy 
TORPOL, którzy udzielili 
informacji na temat stanu 
zaawansowania modernizacji 
linii kolejowej E-75 na od-
cinku Zielonka – Wołomin. 
Najważniejsza wiadomość – 
w drugiej połowie maja bu-
dowa wszystkich przepraw 
tj. wiaduktów, tuneli i przejść 
dla pieszych na tym odcinku 
zostanie zakończona. Ter-
min oddania do użytku to 
31 maja. – Roboty zbliżają 
się do końca. Zostały jeszcze 
do ogarnięcia tematy zgłoszo-
ne przez samorządy – padło 
na sesji. Radni byli zainte-
resowani m.in. zmianami w 
wybudowanych już przepra-
wach. Jednak na propozycje 
jakichkolwiek zmian odpo-
wiedź była jedna: - Na tym 
etapie to my już nic nowego 
wybudować nie możemy.  (..) 
Zakresy zostały już dawno 
ustalone, a dokumentacje za-
twierdzone. To nie jest czas 
na ustalanie czegokolwiek z 
pieniędzy unijnych. Dotyczy 
to nawet tak małej zmiany, 
jak wybudowanie wejścia 
na peron od strony ul. Pił-
sudskiego w Wołominie. 
Obecnie w tym miejscu jest 
wejście tymczasowe, które 
służy mieszkańcom osiedla 
Kobyłkowska. Radny Tomasz 
Czarnogórski pytał o mo-
dernizacją linii kolejowej w 

Już niedługo, 31 maja…

1 kwietnia minął rok 
funkcjonowania progra-
mu Rodzina 500+. Warto 
podsumować jego efekty 
przy okazji weryfikując 
tezy przeciwników, którzy 
straszyli Polaków tym pro-
gramem.

Wzrost liczby uro-
dzeń w Polsce to najradoś-
niejsza informacja w ostat-
nich miesiącach. Ustawa 
uchwalona w lutym ze-
szłego roku spowodowała 
wzrost liczby urodzeń już 
w listopadzie i grudniu 
2016 roku (w sumie 16 tys. 
dzieci więcej niż w 2015 
roku). Wzrost ten utrzy-
muje się w pierwszych 
miesiącach 2017 roku. Bez 
wątpienia na ten wzrost 
miał wpływ program 500+, 
co zamyka usta opozycji, 
która wieszczyła, że wzro-
stu urodzeń nie będzie. 

Skutecznie zlikwi-
dowaliśmy skrajne ubó-
stwo w Polsce, szczególnie 
wśród dzieci. Statystyki 
pokazują, że po wprowa-
dzeniu programu Rodzi-
na 500+ skrajne ubóstwo 
spadło aż o 98%. To ozna-
cza, że najbiedniejsze 
rodziny z dziećmi, które 
wcześniej często borykały 
się z realnym problemem 
głodu wreszcie mają co 
włożyć do garnka. To rów-
nież bardzo ważny skutek 
naszego programu.

Rodzina 500+ wpływa 
pozytywnie na gospodar-
kę. Wzrost gospodarczy w 
Polsce jest jednym z naj-
większych w Europie. Ana-
litycy międzynarodowych 
instytucji finansowych 
podnoszą swoje oceny i 
prognozy wzrostu polskiej 

gospodarki, co pokazuje, że 
nasze założenia budżetowe 
są jak najbardziej realne. 

Mamy stabilne finan-
sowanie 500+ a deficyt 
nie przekracza progu 3% 
(przekroczenia tego pro-
gu występowały za koali-
cji PO-PSL), pieniądze na 
realizację 500+ pochodzą 
m.in. z uszczelnienia pobo-
ru VAT i akcyzy np. w sek-
torze paliwowym. Możemy 
śmiało zapewnić, że pro-
gram będzie realizowany 
przez długie lata. Ponad 20 
mld zł, które przekazaliśmy 
w ramach Rodzina 500+ to 
inwestycja w polskie rodzi-
ny i polską gospodarkę. 

Rodziny dobrze wy-
korzystują 500+. Badania 
pokazują, że pieniądze z 
programu pomagają rodzi-
nom utrzymywać dzieci, 
dla przykładu więcej dzieci 
chodzi w nowych butach, 
więcej dzieci wyjechało na 
wakacje, niektóre z nich 
po raz pierwszy w życiu. 
Pieniądze są wydatkowa-
ne na zajęcia dodatkowe i 
rozwijanie zdolności dzieci. 
Co bardzo ważne, część ze 
środków jest przeznaczana 
na rodzinne oszczędno-
ści. Warto zaznaczyć, że 
nie spełniły się zapowiedzi 
oponentów, którzy uważa-
li, że pieniądze z programu 
będą marnotrawione przez 
rodziny. Po wprowadze-
niu programu nie było np. 
wzrostu sprzedaży alkoholu 
czy innych używek. Gminy 
w przypadku marnotraw-
stwa zamieniały świadcze-
nie z pieniężnego na mate-
rialne. W skali całej Polski 
takich decyzji było 0,03%, a 
więc w 99,97% przypadków 
gminy nie stwierdzały nie-
prawidłowości w wydatko-
waniu świadczeń przez ro-
dziny. Oczywiście ta sprawa 
jest cały czas monitorowa-
na, ale gołym okiem widać, 
że zdecydowana większość 
rodzin radzi sobie dobrze 
z otrzymanym świadcze-
niem. 

gminie Tłuszcz, a radny Igor 
Sulich chciał poznać więcej 
danych na temat odtwarza-
nia nawierzchni dróg wzdłuż 
torów kolejowych, już po za-
kończeniu inwestycji. – Czy 
państwo jako inwestor czuje-
cie się odpowiedzialni za stan 
dróg, które zostały rozjeżdżo-
ne przez ciężki sprzęt? Czy 
poczuwacie się do odpowie-
dzialności i będziecie party-
cypować w kosztach naprawy, 
na przykład ul. Wilsona – py-
tał radny. W tej sprawie PKP 
i TORPOL planują w każdej 
gminie spotkania z zarząd-
cami dróg. Okazało się, że 
przed rozpoczęciem inwesty-
cji drogi, po których wyko-
nawca wyznaczył trasy dojaz-
dowe zostały zeskanowane, 
podobnie będzie po zakoń-
czeniu robót. Oby tylko po 

porównaniu skanów gminy 
nie zostały ze zdewastowany-
mi drogami, bo wspomniana 
Wilsona, czy Wąska i Żelazna 
w Wołominie, nadają się tyl-
ko do remontu. 

Na sesji obecni byli także 
i odpowiadali na pytania rad-
nych dot. modernizacji linii 
kolejowej wiceburmistrzowie 
Kobyłki – Piotr Grubek i Zie-
lonki – Adam Kot.           A.B.

Tego wejścia na tory, od strony ul. Piłsudskiego, już wkrótce nie 
będzie
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Dobra pogoda w marcu 
pozwoliła zintensyfikować 
prace. Oczywiście przeprawa 
przez to – zakorkowane od 
zawsze – miejsce jest obec-
nie bardzo uciążliwa dla kie-
rowców. Tym bardziej, że po 
wyremontowanej linii kole-
jowej między Rembertowem 
a Zielonką jeździ już coraz 
więcej pociągów i szlaban 
przy przejeździe tymczaso-
wym zamykany jest coraz 
częściej.

Jak się dowiedziała 
Moja Gazeta Regionalna, 
w najbliższych tygodniach 
sytuacja może się jeszcze 
dodatkowo skomplikować. 
Najlepszym rozwiązaniem 
dla kierowców będzie, w 
miarę możliwości, omijanie 
przebudowywanego przejaz-
du. Mniejszym złem wydaje 
się korzystanie z popularne-
go skrótu przez Mokry Ług i 
wąską ulicę Pastuszków. 

Wiadukt z 
dodatkami

Powstanie bezkolizyjnej 
przeprawy ponad torami 

Wiadukt w Zielonce rośnie już naprawdę
(dokończenie ze str. 1)

to także dobra wiadomość 
dla rowerzystów i pieszych. 
Jezdnie (niestety – tylko po  
jednym pasie w każdą stro-
nę) mają być uzupełnione 
o chodnik oraz ścieżkę ro-
werową. Obecnie nie ma w 
tym miejscu ani jednego, ani 
drugiego. Ruch pieszy jest 
sporadyczny, ale jeśli ktoś 
już jednak chciał tamtędy 

przechodzić, było to zadanie 
bardzo karkołomne.

W tym momencie bar-
dzo ładna ścieżka rowero-
wa przy rondzie Zielonka i 
odcinkach drogi od niego 
urywa się „w środku nicze-
go”. Po oddaniu wiaduktu 
do użytku, rowerzyści będą 
mogli gładko wjechać do 
Zielonki oraz bezkolizyjnie 

przejechać tory i skrzyżowa-
nia w kierunku Ząbek.

Poślizg jednak 
możliwy?

Według aktualnego har-
monogramu robót wiadukt 
ma być oddany do użytku 
w czerwcu. Przy tym tempie 
prac jest to możliwe. Jednak 
z nieoficjalnych informa-

cji wynika, że wykonawca 
zwracał się z sondującym 
zapytaniem do inwestora 
– PKP Polskie Linie Kole-
jowe, czy byłaby możliwość 
wydłużenia tego terminu. 
Argumentacją był późny po-
wrót do robót ze względu na 
zimę. Odpowiedź była od-
mowna.

W przypadku niedotrzy-
mania czerwcowego termin 
wykonawcy grożą kary, więc 
zapewne spręży się, aby ko-
lejnych opóźnień budowy 
w tym feralnym miejscu już 
nie było. Stan zaawansowa-

nia prac sugeruje, że jeśli po-
jawią się poślizgi, to raczej 
nieznaczne. Tak jak napi-
saliśmy na początku – limit 
pecha został już wyczerpany.

Tomasz Sobiech
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Ulica, która jest najgęściej 
zamieszkałą ulicą Remberto-
wa, nie posiada utwardzonej 
nawierzchni, więc decyzja o jej 
budowie wzbudziła zrozumiały 
entuzjazm. 

Urząd Dzielnicy szyb-
ko wywiązał się z wykonania 
projektu, wydano decyzję o 
zezwoleniu na budowę, prace 
miały rozpocząć się we wrześ-
niu 2016.

Niestety, wskutek odwoła-
nia dwójki mieszkańców, nie 
zgadzających się z brakiem 
miejsc parkingowych, decyzja 
o budowie została najpierw 
wstrzymana, a potem, wskutek 
tego odwołania i ponownego 
rozpatrzenia projektu przez 
Wojewodę, który znalazł błędy 
w projekcie, dotyczących głów-
nie nazewnictwa, odrzucona.

Przetrwaliśmy kolejną 
zimę.

Urząd Dzielnicy dokonał 
korekty projektu według zale-
ceń Wojewody Mazowieckie-
go, spełnione zostały również 
słuszne postulaty mieszkańców 
dotyczące m.in. wykonania 
szerszej tzw. „Opaski” oraz inne, 
które, zgłaszane i omawiane 
były na specjalnie w tym celu 
zwołanym zebraniu.

Uzgodniono też, że wszela-
kie ewentualne dalsze zmiany i 
uzgodnienia w projekcie ulicy 
zgłaszane będą w fazie poprawy 
projektu, tzn. do czasu wydania 
ponownej decyzji o zezwoleniu 
na budowę.

W zebraniu uczestniczyli 
wszyscy zainteresowani miesz-
kańcy Kadrowej 15-17-19.

W dniu 13.02.2017 r. po-
nownie wydana została decyzja 
o pozwoleniu na budowę. 

Wszyscy z nadzieją czekali 
na jej uprawomocnienie, albo-
wiem Zarząd Dzielnicy obiecał 
mieszkańcom na zebraniu, że 
prace rozpoczną się wczesną 
wiosną, najprawdopodobniej w 
kwietniu. 

Niestety, tak jak poprzed-
nio, w ostatnim dniu przed 
uprawomocnieniem się decyzji, 
wpłynęło odwołanie. Tym ra-
zem odwołującym nie spodobał 
się planowany chodnik, który 
ma łączyć bezkolizyjnie ulicę z 
pobliską szkołą i przedszkolem.

Na co najmniej zdziwienie 
zakrawa fakt, że dwoje z odwo-
łujących się właścicieli posesji 
nie jest mieszkańcami Rember-
towa i bywa tu sporadycznie, 
natomiast osoba mieszkająca w 
Rembertowie sama tonie w bło-
cie i kurzu ulicy.

Oczywiście - decyzję o bu-
dowie wstrzymano do czasu 

Droga krzyżowa księdza Jerzego Dlaczego nie powstała?
wyjaśnienia, co, jak wiadomo, 
może potrwać. 

Ulica Kadrowa jest w fa-
talnym stanie technicznym. 
Po kontroli Nadzoru Budow-
lanego stwierdzono, że jej 
stan zagraża życiu i zdrowiu 
mieszkańców.

W miesiącach ciepłych 
wdychane unoszące się tuma-
ny kurzu powodują choroby 
dróg oddechowych, a zimą i 
przy roztopach ulicą nie moż-
na przejechać, ani przejść su-
chą nogą. 

Rozumiemy słuszny inte-
res ochrony prawa własności 
jednostki, ale od początku 
było wiadomo, że w przypad-
ku tej budowy podlegać ona 
będzie tzw. specustawie (czy-
li wywłaszczeniu) i wypłacie 
odszkodowań za grunty za-
brane na inwestycje.

Jesteśmy uzależnieni od 
decyzji wydawanych w trybie 
administracyjnym.

Czekamy na decyzję Wo-
jewody z wielką niecierpli-
wością, albowiem, być może, 
przed nami kolejne upiorne 
lato z kurzem i błotem.

Elżbieta Jabłońska

Ulica Kadrowa 15-17-19

W ubiegłym roku pisałam o perypetiach związanych z budową bardzo ważnej dla lokalnej społecz-
ności ulicy Kadrowej 15-17-19 w dzielnicy Rembertów. Przypomnę, dlaczego nie powstała. Po wielu 
latach starań mieszkańców i radnych dzielnicy, Rada Warszawy przyznała dodatkowe pieniądze na 
remont ulicy Kadrowej (bocznej), ze wskazaniem na wykorzystanie ich do 2017 roku. Ulica, która 
nie jest wpisana w Długoletni Plan Inwestycyjny dzielnicy Rembertów, nie miała szans na szybką 
realizację. 

W minioną niedzielę 
(2  kwietnia) wierni z parafii 
Matki Bożej Częstochowskiej 
w Wołominie mogli obejrzeć 
ekspozycję poświęconą bło-
gosławionemu ks. Jerzemu 
Popiełuszce. Głównym celem 
wystawy, zorganizowanej w 70. 
rocznicę urodzin ks. Jerzego 
jest przekazanie młodemu po-
koleniu posłannictwa księdza, 
a starszym przypomnienie dzia-
łalności kapelana warszawskiej 
„Solidarności” i obrońcy praw 
człowieka w czasach PRL. 

Wystawa jest prezentowana 
w całej Polsce, z Wołomina po-
jechała do Mińska Maz., w jej 
organizację i przekazywanie pa-
mięci o ks. Jerzym zaangażowali 
się: ks. Czesław Banaszkiewicz 
– kustosz wystawy, Józef Ra-

dzio – przewodniczący NSZZ 
Solidarność w Wołominie oraz 
Ryszard Madziar – pełnomoc-
nik Komitetu Prawo i Sprawied-
liwość Wołomin. 

„Przez śmierć i pogrzeb 
można więcej powiedzieć niż za 
życia” – to słowa ks. Jerzy wypo-
wiedziane we wrześniu 1984 r., 
kilka tygodni przed śmiercią. I o 
tym także jest ta wystawa; o mę-
czeństwie i żałobie, o rozpaczy 
jednych i zakłamaniu drugich, 
o tym, że dobro zwyciężyło zło. 
Bardzo mądra ekspozycja, która 
przypomina, że wszystko, co po-
nad 30 lat temu ks. Jerzy mówił 
do robotników, do wiernych, do 
pokrzywdzonych, zrozpaczo-
nych i pozbawionych nadziei – 
jest cały czas aktualne. 

red.

Wystawa poświęcona bł. ks. Jerzemu Popiełuszce w parafii MB 
Częstochowskiej w Wołominie.
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Na ostatnią sesję Rady 
Powiatu Wołomińskiego 
przyjechali sołtysi i radni z 
gminy Strachówka, by wes-
przeć działania radnej powia-
towej Magdaleny Suchenek 
w zakresie budowy drogi w 
miejscowości Osęka do gra-
nicy powiatu. Starania o bu-
dowę tej drogi, łączącej trzy 
powiaty: wołomiński, miński 
i węgrowski, trwały od lat. 
Mieszkańcy kierowali pis-
ma w tej sprawie już do po-
przedniego starosty, niestety, 
bezskuteczne, bo okazało się, 
że relacja drogi jest do granic 
powiatu, ale w dokumentacji 
geodezyjnej działka drogi po-
wiatowej nie istniała. Dopiero 
w styczniu 2015 r. Starostwo 
Powiatowe wyłoniło wyko-
nawcę do przeprowadzenia, w 
świetle specustawy drogowej, 
zezwolenia na realizację in-
westycji drogowej (w skrócie 
ZRID). W listopadzie 2016 r. 
radna Magdalena Suchenek 
zgłosiła przedmiotową in-
westycję do budżetu na 2017 
rok, niestety, z braku środków 
nie znalazła się ona w budże-
cie Powiatu Wołomińskiego. 

– Dlatego trzeba było pocze-
kać, aż pojawią  się dodatkowe 
środki finansowe z oszczędno-
ści. Zwieńczeniem kilkuletnich 
starań była ostatnia sesja rady 
powiatu, podczas której tę 
inwestycję wprowadzono do 
budżetu. Chociaż nie obyło się 
bez głosów sprzeciwu. Na sesję 
przyjechali sołtysi i radni na 
co dzień korzystający  z drogi, 
którzy trzymali mocno kciuki 
za powodzenie tego przedsię-
wzięcia. Cieszę się, że przed-
stawiciele z gminy Strachówka 
przyjechali mnie wspierać  i 
walczyć o drogę, gdyby była 
taka potrzeba – mówi nam 
Magdalena Suchenek. 

Jak wygląda droga w Osę-
ce, najlepiej widać na zdję-
ciach. Jesienią i wiosną jest 
nieprzejezdna, samochody 
topią się w błocie. Zimą jest 
niewiele lepiej, jedynie latem 
można w miarę bezpiecznie 
pokonać ten odcinek drogi. 
- Często odbierałam telefony, 
że chory musi koniecznie je-
chać do szpitala na chemię a 
karetka nie może dojechać; że 
do pracy nie można dojechać, 
bo samochody grzęzną; że sa-

mochód po mleko do rolników 
nie dojeżdża, że szczepienie 
dziecka trzeba było przekładać 
w ośrodku zdrowia… Serce mi 
się krajało i prosiłam o jeszcze 
trochę cierpliwości – kontynu-
uje radna. 

Dzięki uchwale podjętej 
na marcowej sesji rady po-
wiatu, te problemy niedługo 
się skończą. Nowa droga nie 
tylko umożliwi codzienne 
funkcjonowanie mieszkań-
ców tej części Strachówki, ale 
połączy także trzy powiaty. W 
imieniu mieszkańców Osęki 
i sąsiednich miejscowości na 
sesji dziękowała Katarzyna 
Kosmalska, sołtys Wiktorii. 
- Pragnę  w  imieniu własnym   
i wszystkich użytkowników 
drogi  serdecznie podziękować 
Panu staroście oraz radnym 
Rady Powiatu Wołomińskiego 
za przyjęcie uchwały wprowa-
dzającej zadanie inwestycyjne 
„Budowa drogi od miejscowo-
ści Osęka do granicy powiatu”. 
Szczególne podziękowania 
należą się radnej, Pani Mag-
dalenie Suchenek za upór  i 
konsekwencję  w dążeniu do 
celu, jakim była ta inwestycja. 

Droga łącząca trzy powiaty Droga ta jest dla nas bardzo 
ważna, ponieważ wiele osób 
codziennie dojeżdża nią do 
pracy, szkoły, przedszkola, le-
karza itd. Ta inwestycja ułatwi 
nam komunikację i poprawi 
bezpieczeństwo jazdy oraz po-
może zaoszczędzić na remon-
cie zawieszenia samochodu. 
Bardzo długo czekaliśmy na 
budowę tej drogi,  tak więc 
niezmiernie się cieszymy, że w 
końcu  uda się to zadanie  zre-
alizować. 

Agata Bochenek 
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Kamil Ruta zdobywcą 
dwóch pasów

Starosta nagrodził 
najlepszych sportowców

W wypełnionej kibicami 
hali KOŁO na warszawskiej 
Woli odbyła się kolejna gala, 
którą zorganizowała firma 
DSF. Kilka z wcześniejszych gal 
odbyło się m.in. w Ząbkach, 
gdzie firma ma swoją siedzibę. 
Tym razem zawodników i za-
wodniczki gościła kolejna po 
Ursynowie i Bemowie dzielni-
ca Warszawy. Oprócz dwóch 
walk o pasy oraz walk rankin-
gowych, odbyło się 5 pojedyn-

ków w ramach meczu Polska 
– Niemcy, w którym wygrali 
nasi reprezentanci 4:1. Galę 
transmitował na żywo jeden z 
ogólnopolskich telewizyjnych 
kanałów sportowych. 

Od początku rywalizacja 
Ruta – Gierzyński wzbudzała 
najwięcej emocji. Podczas tre-
ningu medialnego i oficjalnego 
ważenia fighter Wichru pod-
kreślał, że docenia klasę rywala, 
ale interesuje go tylko zwycię-
stwo i deklarował, że znokautu-
je go w drugiej rundzie. Atmo-
sfera w obozie Ruty była bliska 

wrzenia. Trener Grzegorz Engel 
przygotował optymalnie swoje-
go podopiecznego, a kibice Ka-
mila zjawili się na trybunach w 
liczbie ok. 200 osób.

- Przed walką Kamil treno-
wał nieraz po 6-8 godzin dzien-
nie. Wiedziałem, że jest dobrze 
przygotowany, a jego forma 
rośnie z dnia na dzień. Byłem 
też spokojny o jego psychikę. 
Kamil to zawodnik kompletny, 
z doświadczeniem międzyna-

rodowym i świadomy celów, do 
których dąży – powiedział tre-
ner Grzegorz Engel. 

Wejściu Kamila do rin-
gu towarzyszyła niesamowita 
wrzawa, a asystę stanowiła 
grupa harleyowców, którzy 
przybyli na swoich maszynach 
dopingować kolegę. Przez całą 
walkę z trybun rozlegały się 
okrzyki „Kamil Ruta” i „Wicher 
Kobyłka”. Niesiony dopingiem 
Kamil realizował systematycz-
nie swój plan taktyczny. Wy-
prowadzał kombinacje ciosów 
na korpus i głowę oraz kopnięć 

na górne i dolne partie ciała 
Gierzyńskiego. Wywierał presję 
na rywalu, szczelnie trzymając 
gardę i narzucając tempo walki. 
Był szybszy, silniejszy i bardziej 
dokładny. Szczególnie trzecia 
runda była popisem Ruty. Sę-
dziowie jednogłośnie po trzech 
rundach orzekli zwycięstwo 
Kamila. Obydwa pasy trafiły do 
kickboxera Wichru, którego w 
ringu nagrodzili: prezes PZKB 
Andrzej Palacz, burmistrz Woli 
Krzysztof Strzałkowski i właści-
ciel DSF Sławomir Duba.

- Śmiało mogę powiedzieć, 
że wróciłem do federacji DSF 
w wielkim stylu – mówi Kamil 
Ruta. – Daliśmy z Pawłem licz-
nie zgromadzonej w hali pub-
liczności dobrą walkę. Cieszą 
mnie bardzo obydwa tytułu. 
Jestem gotów do ich obrony, ale 
wcześniej starty w barwach Wi-
chru na Mistrzostwach Polski 
w formule low kick. Ponadto 
występy w reprezentacji Polski, 
które dla sportowca są najważ-
niejsze. Chciałbym podziękować 
wszystkim, którzy mnie wspiera-
ją: trenerowi Engelowi, klubowi, 
sponsorom, moim menadżerom 
i wspaniałym kibicom, którzy 
zawsze są ze mną - dodaje nowy 
zawodowy mistrz Polski w K1 
Kamil Ruta. 

Gala DSF Kickboxing 
Challenge 9 była doskona-
le zorganizowana i stanowiła 
świetną promocję kickboxin-
gu, a także zawodników i ich 
macierzystych klubów. Kolejna 
odbędzie się 30 czerwca w No-
wym Sączu.

Artur Rola

W szczególny sposób 
uhonorowany został Stani-
sław Bielewicz, trener MKS 
Wicher Kobyłka, opiekun 
multimedalistów w sportach 
siłowych, który w tym roku 
zakończył karierę trenerską. 
Ponadto nagrodzeni zostali: 
Grzegorz Pluta – zawodnik 
Integracyjnego Klubu Sporto-
wego AWF Warszawa, miesz-
kaniec Kobyłki. Zdobywca IV 
miejsca na Igrzyskach Para-
olimpijskich RIO 2016 w szer-
mierce na wózkach. Oliwia 
Majewska – zawodniczka sek-
cji kolarskiej Uczniowskiego 
Klubu Sportowego Copernicus 
Toruń, mieszkanka Kobył-
ki. Wielokrotna medalistka w 
Ogólnopolskiej Olimpiadzie 
Młodzieży w Sportach Let-
nich w jeździe indywidualnej, 
drużynowej oraz w kategorii 
omnium. Marta Bańkowska 
– zawodniczka UKS „Struga” 
Marki, mieszkanka Marek. II 
Wicemistrzyni Świata w war-
cabach tureckich, zdobywczyni 
VI miejsca w Młodzieżowych 
Mistrzostwach Świata w war-
cabach 100 polowych oraz VII 
miejsca w Młodzieżowych Mi-
strzostwach Europy również 
w warcabach 100 polowych. 
Wielokrotna medalistka Mi-
strzostw Polski w warcabach 
100 polowych i 64 polowych 
oraz w warcabach błyskawicz-
nych i aktywnych w kategorii 
juniorek i seniorek. Bogdan 
Bańkowski – zawodnik UKS 
„Struga” Marki, mieszkaniec 
Marek. II Wicemistrz Świata 
w warcabach tureckich, wielo-
krotny medalista w Mistrzo-
stwach Polski w warcabach 100 
polowych i 64 polowych oraz 
w warcabach błyskawicznych. 
Kuba Pałaszewski – zawodnik 
MKS Karate Kyokushin w Ra-
dzyminie, mieszkaniec Duczek. 
Zdobywca II miejsca w Mi-
strzostwach Europy w kategorii 
kumite oraz I miejsca w Mi-
strzostwach Województwa Ma-
zowieckiego również w katego-
rii kumite. Tomasz Lenkiewicz 
– trener MKS Karate Kyokus-
hin w Radzyminie, mieszkaniec 
Radzymina. Patryk Kuryłek 
- zawodnik MKS „WICHER” 
Kobyłka, mieszkaniec Woło-
mina. Zdobywca II miejsca 
w Pucharze Świata w kick-bo-
xingu, Pucharu Europy Senio-

rów oraz II miejsca w Mistrzo-
stwach Europy. Wielokrotny 
medalista Mistrzostw Polski w 
kategorii kick light i low kick. 
Kamil Ruta – zawodnik MKS 
„WICHER” Kobyłka, miesz-
kaniec Nadbieli. Mistrz Euro-
py Seniorów w kick-boxingu, 
Mistrz Polski Seniorów oraz 
trzykrotny zdobywca Pucharu 
Polski. Grzegorz Engel - tre-

ner MKS „WICHER” Kobyłka, 
mieszkaniec Kobyłki. Patryk 
Zaniewski – zawodnik MKS 
„WICHER” Kobyłka, miesz-
kaniec Wołomina. Zdobywca 
II miejsca na Mistrzostwach 
Świata w klasycznym trójboju 
siłowym oraz I miejsca na Mi-
strzostwach Europy również w 
klasycznym trójboju siłowym. 
Wielokrotny medalista w Mi-
strzostwach Polski w trójboju 
siłowym oraz w klasycznym 
wyciskaniu leżąc. Michał Sko-
nieczny – zawodnik MKS „WI-
CHER” Kobyłka, mieszkaniec 
Kobyłki. Zdobywca III miejsca 
w Mistrzostwach Świata w wy-
ciskaniu leżąc, Mistrz Europy w 
trójboju siłowym, zdobywca III 

miejsca w Mistrzostwach Euro-
py w trójboju siłowym. Medali-
sta w Mistrzostwach Polski za-
równo w trójboju siłowym jak 
i w wyciskaniu leżąc. Stanisław 
Bielewicz – trener MKS „WI-
CHER” Kobyłka, mieszkaniec 
Kobyłki. Podopieczni trenera 
Bielewicza zdobyli w 2016 roku 
łącznie 37 medali Mistrzostw 
Polski, Europy i Świata Junio-

rów w trójboju siłowym i w 
wyciskaniu sztangi leżąc, repre-
zentując klub i kadrę narodową. 
Po ponad siedemnastu latach 
pracy jako instruktor w MKS 
Wicher Kobyłka Stanisław Bie-
lewicz postanowił zakończyć 
karierę. Wraz z końcem roku 
2016 przeszedł na emeryturę. 
Pod okiem trenera Bielewicza 
zawodnicy MKS Wicher Kobył-
ka zdobyli łącznie 237 medali 
w Mistrzostwach Polski, 5 na 
Mistrzostwach Europy i 11 na 
Mistrzostwach Świata. Około 
sto razy poprawiali rekordy Pol-
ski, byli również rekordzistami 
Europy i Świata. 

Kickboxer Wichru Kobyłka w piątek 31 marca podczas gali DSF Kickboxing Challenge 9 stoczył 
pojedynek Pawłem Gierzyńskim o tytuły zawodowego mistrza Polski w formule K1 i mistrza fe-
deracji DSF, w wadze do 81 kg. Walka wieczoru z udziałem, Kamila Ruty, była jego 17 wygraną 
na profesjonalnym ringu.

Przed rozpoczęciem XXXIV sesji Rady Powiatu odbyła się uroczystość wręczenia nagród sta-
rosty wołomińskiego za wysokie osiągnięcia sportowe w 2016 roku. Nagrodzonych zostało 12 
mieszkańców powiatu. Nagrody w imieniu starosty wręczyli Adam Łossan, wicestarosta oraz 
Arkadiusz Werelich, przewodniczący Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki. 

Adam Łossan, wicestarosta wołomiński, Arkadiusz Werelich oraz 
Stanisław Bielewicz, trener sportów siłowych w  MKS Wicher Ko-
byłka, w tym roku odszedł na emeryturę.  W 2016 roku jego pod-
opieczni zdobyli w sumie 37 medali.

Wręczenie nagrody Patrykowi Zaniewskiemu, zawodnikowi MKS 
Wicher Kobyłka, zdobywcy II Miejsca na Mistrzostwach Świata 
oraz I Miejsca w Mistrzostwach Europy w klasycznym trójboju 
siłowym
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Załatwiać sprawy bliżej mieszkańców

Nie. Powiem więcej: dziś mieszkaniec Ząbek musi jechać do 
Wołomina po pozwolenie na budowę, czy aby zarejestrować 
samochód itd. - te sprawy są załatwiane w starostwie

Chcemy wzmocnić dzielnice, ponieważ 
dzisiaj jest to nieczytelne. Posiadają one 
bardzo mocny  mandat demokratyczny 
dz i ęk i  r adnym wybranym p rzez 
mieszkańców, a jednocześnie liczba ich 
kompetencji jest bardzo znikoma. Nie 
decydują nawet o tak podstawowej 
sprawie, jak przesunięcia w budżecie. To 
wszystko są decyzje, które podejmuje 
Rada Warszawy. Ten projekt idzie w tym 
kierunku, by władze wszystkich szczebli 
były wybierane przez mieszkańców.
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CO SIĘ STANIE Z GMINAMI WCHODZĄCYMI W SKŁAD 
POWIATÓW, KTÓRE MAJĄ ZOSTAĆ ZLIKWIDOWANE?

CZY WŁADZE METROPOLII BĘDĄ DECYDOWAŁY O 
SPRAWACH GMINNYCH?

W JAKI SPOSÓB BĘDĄ WYBIERANE WŁADZE METROPOLII 
I PRZEZ KOGO?

KTO BĘDZIE ODPOWIEDZIALNY ZA REALIZACJĘ INWESTYCJI 
BĘDĄCYCH DOTYCHCZAS W KOMPETENCJI POWIATÓW NA 
OBSZARZE METROPOLII?

CZY GMINY ZACHOWAJĄ SWOJĄ NIEZALEŻNOŚĆ?

CZY WZROSNĄ STAWKI SKŁADEK UBEZPIECZENIOWYCH?

KTO BĘDZIE DECYDOWAĆ O BUDŻECIE GMIN, KTÓRE 
ZNAJDĄ SIĘ NA OBSZARZE METROPOLII? 

CZY NADAL GMINĄ BĘDZIE RZĄDZIŁ WÓJT/BURMISTRZ/
PREZYDENT?

CZY GMINY W OBSZARZE METROPOLII WARSZAWSKIEJ 
STANĄ SIĘ DZIELNICAMI WARSZAWY?

KTO PRZEJMIE KOMPETENCJE ZLIKWIDOWANYCH POWIATÓW?

KTÓRE GMINY ZNAJDĄ SIĘ W OBSZARZE METROPOLII
WARSZAWSKIEJ?

CZY PO WEJŚCIU W ŻYCIE USTAWY METROPOLITALNEJ, 
AKTUALNE PLANY ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 
ULEGNĄ ZMIANIE?

CZY STAWKI PODATKÓW LOKALNYCH WZROSNĄ?

CZY SPRAWY ZAŁATWIANE DOTYCHCZAS W STAROSTWACH 
POWIATOWYCH TAKIE JAK PRAWO JAZDY I REJESTRACJA 
POJAZDU, BĘDĄ PRZENIESIONE DO WARSZAWY?

CZY ZLIKWIDOWANE ZOSTANĄ SZPITALE POWIATOWE 
I SZKOŁY ŚREDNIE?

JAK BĘDZIE WYGLĄDAĆ OBSŁUGA RYNKU PRACY?

JAK BĘDĄ WYGLĄDAĆ KONSULTACJE PROJEKTU USTAWY?

CZY ZMIANIE ULEGNIE STATUS GMIN MIEJSKO-WIEJSKICH, 
KTÓRE ZNAJDĄ SIĘ W OBSZARZE METROPOLII WARSZAWSKIEJ?

CZY PO UTWORZENIU METROPOLII WARSZAWSKIEJ 
ROLNICY UTRACĄ MOŻLIWOŚĆ UBIEGANIA SIĘ O 
DOFINANSOWANIA, DOPŁATY, DOTACJE? CZY MIEJSKO-
WIEJSKIE UTRACĄ MOŻLIWOŚĆ KORZYSTANIA Z 
PROGRAMÓW ROZWOJU OBSZARÓW WIEJSKICH? 

PYTANIA I ODPOWIEDZI

Konsultacje
Metropolia
Warszawska www.konsultacjemetropolia.pl



Organizator konsultacji Metropolia Warszawska
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Sobota, 8.04.2017 r. 

Niedziela, 9.04.2017 r. 

Wtorek, 11.04.2017 r. 

Środa,  12.04.2017 r. 

Czwartek,  12.04.2017 r. 
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Rembertów świętować będzie przez cały rok!

Aby szczególnie uczcić ten 
dzień, już o godz. 16-ej przed 
rembertowskim ratuszem moż-
na było posłuchać koncertu 
szlagierów stołecznej ulicy, w 
wykonaniu wielopokoleniowej 
kapeli podwórkowej „Warsza-
wiaki”. 

Bezpośrednio po koncer-
cie, w sali kolumnowej ratusza, 
odbyła się uroczysta sesja Rady 
Dzielnicy. Wystąpienia okolicz-
nościowe wygłosili: Stanisław 
Kowalczuk, który otworzył 
obrady oraz powitał gości, bur-
mistrz Mieczysław Golónka 
oraz Sławomir Szczocki - ku-
stosz Zamku Królewskiego w 
Warszawie, który w swoim wy-
kładzie nawiązał do początków 
Rembertowa i daty jego przyłą-
czenia do Warszawy.

Przewodniczący Rady 
Dzielnicy w swoim wystą-
pieniu zauważył, że 60 lat w 
strukturach miasta stołecz-
nego Warszawy jest tylko 
wycinkiem bogatej historii 
Rembertowa. Niemniej ten 
diamentowy jubileusz jest 
bardzo ważny dla samorzą-
dowej wspólnoty. - Chciał-
bym skierować słowa uznania 
do wszystkich osób aktywnie 
działających na rzecz rozwoju 
Rembertowa. Do wszystkich, 
którzy na przestrzeni minio-
nych lat angażowali się w rea-
lizację przedsięwzięć służących 
rembertowskiej społeczności. 
Dziękuję za współpracę rad-
nym wszystkich kadencji i 
członkom zarządu dzielnicy. 
Dziękuję za współdecydowa-
nie o rozwoju naszego miasta, 
za podjęte decyzje oraz wy-

znaczanie kierunków rozwoju 
- podkreślił przewodniczący 
Kowalczuk.

Mieczysław Golónka po-
wiedział, że historię dzielnicy 
na przestrzeni lat tworzyli lu-
dzie mieszkający w niej i pracu-
jący dla niej. Wiele wybitnych 
osób żyjących i związanych z 
Rembertowem wpisało się w 
jego pejzaż złotymi zgłoskami. 

- Pragnę wyrazić przeko-
nanie, że w kolejnych dzie-
sięcioleciach zarówno władze 
samorządowe, jak i aktywni 
mieszkańcy – będą dążyć do 
tego, aby to wszystko, co teraz 
robimy dla Rembertowa, po 
latach spotkało się z aprobatą, 
uznaniem i szacunkiem - za-
pewniał burmistrz. - Mam 
świadomość tego, że stajemy 
przed wieloma trudnymi wy-
zwaniami. Jednak nie zapomi-
najmy, że przyszłość tej dziel-
nicy jest w naszych rękach, tak 
władz samorządowych, jak i 
Mieszkańców, którzy są rze-
czywistymi gospodarzami, de-
cydującymi o najważniejszych 
sprawach.

Na zakończenie swojego 
wystąpienia burmistrz złożył 
życzenia wszystkim obecnym 
oraz mieszkańcom dzielnicy. 
- Życzę samych sukcesów, na-
dziei na coraz lepsze jutro, po-
gody ducha i wiary w to, że na-
sza przyszłość przyniesie nam 
tylko dobre doświadczenia. 
Patrzmy w tę przyszłość z wiarą 

i nadzieją, ufając w nasze nie-
małe możliwości. Niech każdy 
na miarę swoich sił i aspiracji 
dołoży swoją osobistą cegiełkę 
do tego miejsca, które kochamy 
- do Rembertowa.

Słów przewodniczącego 
Rady Dzielnicy, burmistrza 
Rembertowa oraz wykładu 
kustosza Zamku Królewskiego 
w Warszawie wysłuchali obec-
ni na uroczystej sesji radni, 
członkowie zarządu dzielnicy, 
rady i zarządy osiedli, naczel-

nicy i dyrektorzy jednostek 
organizacyjnych w dzielnicy, 
Iwona Wujastyk radna m.st. 
Warszawy, Sławomir Szczocki 
– kustosz, Teresa Jurczyńska 
Owczarek - przewodnicząca 
Rady Dzielnicy Ursynów m.st. 
Warszawy, ksiądz Łukasz Kru-
pa z Parafii p.w. św. Łucji, kom. 
Andrzej Pełka - komendant 
Komisariatu Policji Warszawa 
Rembertów, Mirosław Dą-
browski - kierownik Posterun-
ku VII Oddziału Terenowego 
Straży Miejskiej m.st. Warsza-
wy, ppłk Adam Słowikowski 
- Szef Sztabu 2. Regionalnej 
Bazy Logistycznej, phm. Kry-
styna Mamak - komendantka 
Hufca ZHP Praga Południe, 
leśniczy Piotr Ryba - przedsta-
wiciel Nadleśnictwa Drewni-
ca, Ewa Ochenduszka - prezes 
Zarządu Oddziału Warszawa 
Rembertów ZNP, kombatanci, 
seniorzy oraz przedstawiciele 
mediów.

Jak zapowiadają pracow-
nicy Wydziału Kultury i Pro-
mocji w wydanym na tę oko-
liczność biuletynie specjalnym 
- imprezy i wydarzenia związa-
ne z tym jubileuszem odbywać 
się będą przez cały rok. Każdy 
znajdzie atrakcyjny dla siebie 
sposób, by uczcić fakt, że Rem-
bertów jest częścią stolicy już 
od 60 lat - przekonują pracow-
nicy urzędu. 

Urszula Szaliłow

60. ROCZNICA PRZYŁĄCZENIA MIASTA REMBERTÓW DO WARSZAWY
(dokończenie ze str. 1)

Przed rembertowskim ratuszem wystąpiła kapela podwórkowa "Warszawiaki" 

Kapela „Warszawiaki” 

Wystąpienie burmistrza Mieczysława Golónki. Na zdjęciu również przewodniczący Rady Dzielnicy Rem-
bertów Stanisław Kowalczuk (w środku) oraz wiceprzewodniczący: Barbara Burtniak i Maciej Iwanicki 
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Tego rodzaju spotkania 
odbywają się w Ząbkach raz w 
roku, a ich ideą jest wzajem-
ne poznanie się ząbkowskich 
przedsiębiorców, wymiana 
kontaktów i nawiązywanie 
współpracy, w celu promocji 

lokalnych produktów i usług. 
Spotkania nawiązują zwykle 
do konkretnego kraju. We 
wcześniejszych latach były to 
Chorwacja, Norwegia, Chiny 
i Tajwan. Tym razem tematem 
spotkania była Rosja i taki rów-
nież był klimat spotkania. 

W spotkaniu wzięli udział 
rosyjscy goście: zastępca przed-
stawiciela handlowego Rosji 
w Polsce Aleksander Jerszow, 

zastępca dyrektora Rosyjskie-
go Ośrodka Nauki i Kultury w 
Warszawie Andrej Potiomkin 
oraz główny specjalista z tego 
ośrodka Irina Prokopowa. Goś-
ciem specjalnym był dr nauk 
ekonomicznych WSWMiR 

im. Zygmunta Glogera Jan Bil. 
Wśród zaproszonych gości byli 
także przewodniczący rady 
nadzorczej firmy Agrotechnika 
S.A. Praska Giełda Spożywcza 
Zenon Daniłowski, przewodni-
czący Rady Miasta Ząbki Woj-
ciech Gut oraz ząbkowscy radni 
i przedsiębiorcy, dyrektorzy 
jednostek miasta Ząbki a także 
prezes PWiK Janusz Czarno-
górski, prezes MCS Mariusz 

Ryciak, prezes Lokalnego Fun-
duszu Pożyczkowego „Samo-
rządowa Polska” Iwona Potęga, 
prezes Stowarzyszenia Przyja-
ciół Szkół i Placówek Eduka-
cyjno-Wychowawczych Miasta 
Ząbki Paweł Poboży. Gości 
witali gospodarze: burmistrz 
miasta Ząbki Robert Perkowski 
oraz zastępca burmistrza Ząbek 
Artur Murawski. 

Zgromadzeni wysłucha-
li, już na początku spotkania, 
hymnu Federacji Rosyjskiej, 
a także dzięki prowadzącym, 
Dominice i Markowi Wyso-
ckim, którzy opowiadali cie-
kawe anegdoty o Rosji, zostali 
wprowadzeni w atmosferę tego 
kraju. Wieczór umilał, odtwa-
rzając pieśni Wysockiego, Re-
zenbauma i Okudżawy „Sybe-
ryjski bard” Evgen Malinowski 
– prezes fundacji „Open Art”, 
który co roku współtworzy Fe-
stiwal im. Włodzimierza Wyso-
ckiego. 

Tego wieczoru zostały wrę-
czone pamiątkowe grawertony 
z podziękowaniami za przy-
stąpienie do promocyjnej akcji 
miasta „Zniżka za dowód” w 
2016 roku. Podziękowania wrę-

czył burmistrz Robert Perkow-
ski ze swoim zastępcą zastępcą, 
Arturem Murawskim. Akcja 
promocyjna trwa od 2010 roku 
i polega na współpracy z ząb-
kowskimi firmami, które 
udzielają zniżek na swoje pro-
dukty i usługi, mieszkańcom 
zameldowanym w Ząbkach, 
lub odprowadzającym podatki 
na rzecz Ząbek. Podziękowania 
otrzymały firmy: Spider Instal - 
odebrał Piotr Zawadzki, BHP - 
Sędek - odebrał Jarosław Sędek, 
Via Vita - odebrała Justyna Le-
wandowska, Troian Familiada 
Sp. z o.o. (restauracja Ciekawe 
Smaki) - Sergiej Troian, Hur-
townia Elektryczna ELKA-
BEL Szczygielski Sp.j. Andrzej 
Szczygielski - Paweł Bartowski, 
Probitas Centrum Obsługi 

Prawnej Sławomir Molsa - Sła-
womir Molsa, Zino Sp. z o.o. - 
Tadeusz Ciok, Meble Black Red 
White Sp. zo.o. - Agata Hałat-
kiewicz, Pasmanteria Jola - Jo-
lanta Wojda, Lift-Pol Sebastian 
Piechociński - odebrał Seba-
stian Piechociński. 

Wyróżnienia Ząbkowska 
Firma Roku 2016, dla najdyna-
miczniej rozwijającej się firmy 
otrzymali: firma Zino Sp. z o.o., 
statuetkę odebrał Tadeusz Ciok 
- dyrektor firmy, firma Fair Play 
Plus Marek Krzemieniewski 
Sp.j., statuetkę odebrał Marek 
Krzemieniewski - właściciel, fir-
ma Apro Trade sp. z o.o. - statu-
etkę odebrał Tomasz Obracaj - 
właściciel i prezes zarządu wraz 
z Agnieszką Brandys - człon-

kiem zarządu. Wyróżnienia 
przyznała kapituła w składzie: 
Zenon Daniłowski - przewod-
niczący Kapituły, Wanda Skoru-
pa (firma Jas Pol Ząbki, laureat-
ka zeszłorocznego wyróżnienia 
Ząbkowska Firma Roku 2015) 
oraz burmistrz Robert Perkow-
ski. Przewodniczący Kapituły 
Daniłowski powiedział, że jest 
dumny mogąc wręczyć wyróż-
nienia najdynamiczniejszym 
ząbkowskim firmom. Nawią-
zując do faktu, że Ząbki słyną 
z przedsiębiorczości, zażarto-
wał, że w Ząbkach, właściwie 
co adres to firma. Odnosząc 
się do tematyki wieczoru i kie-
rując swoje słowa do zaproszo-
nych gości, wraził nadzieję, na 
unormowanie sytuacji, która 
umożliwi kontakty pozwalające 

na handel z Rosją. Burmistrz z 
kolei zaznaczył, że wyróżnienia 
właśnie tych firm nie są przy-
padkowe i wynikają z ich fak-
tycznych zasług, które można 
znaleźć w odpowiednich ran-
kingach. Dodał również, że nie 
wszystkie firmy chcą udostęp-
niać informacje, ponieważ nie 
chcą ujawniać swoich zysków. 
Przewodniczący Daniłowski 
oraz burmistrz Perkowski wrę-
czając wyróżnienia, serdecznie 
pogratulowali tegorocznym 
laureatom. 

Kolejnym ważnym punk-
tem spotkania była dyskusja o 
gospodarce, którą poprowadził 
dr nauk ekonomicznych Jan 
Bil. Na pytania doktora odpo-
wiadał zastępca przedstawiciela 

handlowego Rosji Alexander 
Jerszow. Dowiedzieliśmy się, że 
przedsiębiorcy zagraniczni pła-
cą w Rosji takie same podatki 
jak przedsiębiorcy rosyjscy i że 
handel z Rosją stanowi w Polsce 
3% całego handlu. Dowiedzie-
liśmy się także, że odpowiedzią 
Rosjan na niemożność ekspor-
tu jabłek z Polski jest zakładanie 
przez nich sadów, które będą 
pomagać im prowadzić polscy 
sadownicy. Przedstawiciel han-
dlowy przytaczał także rankingi 
dotyczące handlu międzynaro-
dowego, gdzie Polska, zajmo-
wała znacznie wyższe pozycje 
niż Rosja. Sugerował, że ma 
nadzieję na polepszenie polsko-
-rosyjskich kontaktów handlo-
wych. 

Na koniec, goście zostali za-
proszeni do obejrzenia wystawy 
fotografii pn. „Irkuck 355 – wię-
cej niż miasto”, udostępnionej 
przez Rosyjski Ośrodek Nauki 
i Kultury w Warszawie oraz do 
skosztowania specjałów kuch-
ni rosyjskiej, przygotowanych 
przez restaurację z Ząbek „Cie-
kawe Smaki”. 

Patronat medialny nad 
wydarzeniem objęli: Redakcja 
dwutygodnika „Moja Gazeta 
Regionalna”, „Radio Ząbki” 
oraz gazeta samorządowa „Co 
słychać?”

Iwona Potęga 

„Dobry Wieczór Rosjo”
Pod takim tytułem odbyło się szóste już spotkanie ząbkowskich przedsiębiorców, na którym 
wręczono statuetki Ząbkowska Firma Roku 2016 oraz pamiątkowe grawertony dla firm, które 
przystąpiły do ząbkowskiej akcji promocyjnej „Zniżka za dowód” w 2016 roku. Spotkanie odby-
ło się 30 marca br., w sali widowiskowej Miejskiego Ośrodka Kultury w Ząbkach. 
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Porady Księgowo-Prawne

Z pamiętnika księgowego

Nieodpłatne świadczenia 
w spółce z o.o.

Pani Joanna założyła z kole-
żanką spółkę z o.o. Organiza-
cja eventów dla firm - zawsze 
o tym marzyły, już od przed-
szkola. Firma powoli rosła, zle-
ceń przybywało. Księgowość 
prowadzona u Skłodowskich 
dawała poczucie bezpieczeń-
stwa. A tu nagle telefon… 
Eryk: Dzień dobry Pani Jo-
anno, proszę do mnie wpaść, 
musimy porozmawiać o spółce. 
Pan Eryk nie powiedział nic 
więcej. To nie na telefon - od-
parł nagabywany. Pani Joanna 
rad nie rad pojawiła się w kan-
celarii.
Pani Joanna: Dzień dobry Pa-
nie Eryku, co się wydarzyło?
Eryk: Witam, Pani Joanno, 
jeszcze nic, ale mam kilka uwag. 
Szczególnie martwią mnie wy-
nagrodzenia w spółce.
Pani Joanna: Ale dlaczego, 
przecież u nas nikt nie pracuje, 

nikogo z Olą nie zatrudniamy.
Eryk: No właśnie, o tym mó-
wię. Spółka z o.o. to oddzielny 
podmiot. Taka osoba, tyle że 
prawna. Jeśli ktoś coś dla niej 
robi, bez wynagrodzenia, to 
spółka otrzymuje nieodpłatne 
świadczenie, jakby po prostu 
hmmmm… darowiznę. A to 
jest opodatkowane. Do tego nie 
jest to kosztem i zapłacimy po-
dwójnie.
Pani Joanna: Nie, nie, nie chce-
my podwójnie. Na pewno pan 
coś wymyśli.
Eryk: Pani Joanno, nie trzeba tu 
nic wymyślać. Ścieżki są dawno 
przetarte. Trzeba zwyczajnie za-
trudnić was w spółce. Forma tej 
umowy jest jeszcze do ustalenia. 
Czy będzie to wynagrodzenie z 
tytułu powołania, umowa o pra-
cę czy zlecenie – zastanowimy się 
co tu najlepiej pasuje. W Pani, w 
pań konkretnym przypadku.

Pani Joanna: No ale wtedy za-
płacę podatek od wynagrodzeń. 
I pewnie jeszcze ZUS!
Eryk: Pani Joanno. Podatek PIT 
4 owszem, ale spółka zapłaci o 
tyle mniejszy CIT, bo koszty 
wynagrodzeń normalnie pójdą 
w koszty spółki. I dodatkowo 
zamiast 19% to 18%.
Pani Joanna: To chyba dobry 
pomysł.
Eryk: Dobry i w dodatku praw-
dziwy.
Pani Joanna: Dziękuję Panie 
Eryku.
Eryk: Zapraszam za kilka dni, 
zrobię analizę, przygotujemy 
dokumenty… i już nigdy nie 
będzie pani sama w biznesie.

http://sklodowscy.pl/aktualno-
sci/warto-wiedziec/z-pamiet-
nika-ksiegowego-nieodplatne-
-swiadczenia-w-spolce-z-oo

Kiedy pada, lepiej nie 
wchodzić do podziemnego 
przejścia pod torami w pobliżu 
ul. Sikorskiego w Wołominie. 
Od jakiegoś czasu czytelnicy 
alarmowali, że w przejściu z 
sufitu kapie woda, poza tym 
przy schodach brakuje pochyl-
ni do sprowadzania rowerów. 
Niby jest winda, ale (jeszcze?) 
nie działa, poza tym rowerzyści 
mają wątpliwości, czy ich pojaz-
dy do owej windy się zmieszczą. 

Na ostatniej sesji Rady Miejskiej 
w Wołominie radny Zbigniew 
Paziewski o stanie przejścia po-
wiedział krótko: - Sufit mokry, 
leje się woda, posadzka mokra, 
ściany mokre. Skąd to się bierze?

Ano, tego chyba nie wie 
nikt. Ponoć urząd kieruje do 
inwestora – PKP i wykonawcy 
– firmy TORPOL uwagi, ale o 
mokrym przejściu jeszcze nie 
informował. Naczelnik Bożena 
Kucharczyk zapewniła, że prze-

każe uwagi dot. przejścia. – In-
westor będzie musiał zastanowić 
się, co zrobić. Trzeba dać szansę 
kolei i kolejarzom – powiedziała. 

Trzeba dać też szansę tym, 
którzy będą korzystać z przej-
ścia w deszczowe dni. Można 
np. ustawić przy wejściach stoja-
ki z parasolami. Zresztą, co to za 
dziwna moda, że o spartaczonej 
robocie trzeba aż informować, 
bo wykonawca sam nie widzi, 
że przecieka i kapie.               red.

Nie od dziś wiadomo, że 
cmentarz położony w miejsco-
wości Nowe Grabie, należący do 
parafii Matki Bożej Nieustającej 
pomocy w Duczkach jest znany 
z różnych ekscesów. Od samego 
początku powstania cmenta-
rza, występował powtarzający 
się problem z pojawiającymi się 
w tym miejscu ścigaczami oraz 
samochodami. Przeważnie bar-
dzo leciwymi, zwłaszcza marki 
BMW. Posiadacze tych pojazdów 
urządzali sobie wyścigi na drodze 
asfaltowej, która mierzy mniej 
więcej pół kilometra i prowadzi 
od końca wsi Nowe Grabie aż po 
sam cmentarz. Do tego docho-
dziła jazda na jednym kole oraz 
tzw. „palenie gumy”. Z biegiem 
czasu, na wspomnianej drodze 
pojawił się próg zwalniający. Jed-
nakże nawet to nie przeszkodzi-
ło amatorom przycmentarnych 
wyścigów. Poradzili sobie bardzo 
szybko z tym „problemem”. W 
dalszym ciągu urządzają sobie 
szaleńczą jazdę, wyłączając od-
cinek drogi i wściekają się po 
cmentarnym parkingu. Kolejną 

inwestycją było zamontowanie 
latarni przy drodze prowadzącej 
do nekropolii, a także przy par-
kingu. Miały one przede wszyst-
kim na celu oświetlić drogę, aby 
osobom które odwiedzają zmar-
łych było po prostu „raźniej”. Jak 
wiadomo w okresie jesienno – 
zimowym zmrok zapada bardzo 
szybko, a godzina 17:00 to już 
noc. Oświetlenie miało również 
na celu spłoszyć osoby, które gdy 
zapadał zmrok przywoziły śmie-
ci, aby umieścić je w cmentar-
nym kontenerze. Jak się okazuje, 
powstałe w tym miejscu oświet-
lenie postanowili wykorzystać 
pojawiający się w nocy chuligani. 
W nocy słychać przeraźliwy ryk 

nie tylko w miejscowości Nowe 
Grabie, ale również w części 
Duczek. W serwisie You Tube 
w ostatnim czasie pojawił się 
film, który najprawdopodobniej 
zamieścili sami zainteresowani, 
w celu pochwalenia się swoimi 
wyczynami. Na owym filmie wi-
dać, że osoby te urządzają drift 
również na drogach publicznych. 
Proceder ten jest nielegalny za-
równo na drogach publicznych, 
jak i poza nimi. Możemy o tym 
przeczytać w przepisie prawnym: 
Art. 98.  Nekropolia należąca do 
parafii w Duczkach przypomina 
tor wyścigowy. Jak widać, prob-
lem na przestrzeni lat nie ustępu-
je, a wręcz narasta.                    KK

Mokre przejście

Nielegalny drift 

Kobyłka wzorowym przykładem współpracy 

Zadanie ułatwią szkole-
nia i finansowanie wybranym 
firmom udziału w targach i 
wyjazdach studyjnych. Jednym 
z najważniejszych wyzwań 
pierwszego etapu przygoto-
wywania strategii działań jest 
analiza obecnej sytuacji i ze-
branie doświadczeń zarówno 
podmiotów publicznych jak i 
prywatnych. Zgodnie z kon-
cepcją współdziałania należy 
skonfrontować ofertę gminy 
wobec stale rosnących potrzeb 
przedsiębiorców. Miasto Kobył-
ka jako jedna z niewielu miast 
prowadzi ścisłą współpracę 
wzajemnej wymiany informacji 
pomiędzy samorządem a bizne-
sem. Burmistrz Robert Roguski 
obok m.in. prof. Witolda Or-
łowskiego i Tomasza Wólffa 30 
marca, uczestniczył na zapro-
szenie firmy PWC i Wydziału 
Gospodarczego Miasta Stołecz-
nego Warszawy w panelu na 
temat: „Wsparcia eksporterów z 
MŚP przez samorząd”. 

Robert Roguski w swojej 
wypowiedzi, jako wieloletni 
samorządowiec podkreślił do-
świadczenia Miasta Kobyłka we 
współpracy samorządu z przed-
siębiorcami m.in. ma przykła-
dzie inwestycji w trybie porozu-

mień publiczno - prywatnych. 
Podkreślił również wyjątkowo 
ważny aspekt przejrzystości 
wszystkich działań we współ-
pracy z sektorem prywatnym. 
- Miasto Kobyłka kładzie nacisk 
na regularność i powszechność 
spotkań z lokalnymi przedsię-
biorcami, co jest podstawą do 
budowy wzajemnego zaufania – 
takimi słowami zakończył swo-
ją wypowiedź burmistrz Robert 
Roguski. 

Prof. Orłowski podkreślał, 
że eksportowanie towarów 
przez firmy jest ważne nie tyl-
ko ze względów ekonomicz-
nych lecz również ambicjo-
nalnych. Tylko w ten sposób 

możliwe będzie podniesienie 
jakości życia mieszkańców do 
standardów Europy Zachod-
niej. 

W podsumowaniu konfe-
rencji uczestnicy zgodzili się, 
że projekt „Grow with Greater 
Warsaw” jest niezwykle istot-
ny dla rozwoju gospodarcze-
go Warszawskiego Obszaru 
Funkcjonalnego.

EB

Więcej informacji o tym 
projekcie znajdą Państwo 
pod adresem: http://firma.
um.warszawa.pl/gwgw/

„Grow with Greater Warsaw” to projekt prowadzony przez Wydział Gospodarczy Miasta Sto-
łecznego Warszawy wraz z Miastem Kobyłka i 38 okolicznymi gminami, mającym na celu wspo-
móc lokalnych przedsiębiorców w ich planach zdobywania rynków międzynarodowych. 
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Rozwidlający się pień dębu jest zabetonowany i usztywniony prętami. Czy to wystarczy?

Dąb czy bezpieczeństwo człowieka?

Wypowiedź Grzegorza Dudzika, burmistrza Zielonki 
dla Mojej Gazety Regionalnej:

Sprawa drzewa rosnącego w bliskości zabudowań przy ul. 
Prusa jest nam dobrze znana. Właścicielka posesji wystąpiła o 
zniesienie pomnikowości dębu i jego usunięcie. Jest to jednak 
pomnik przyrody. Procedury przewidują w takim przypadku 
przygotowanie projektu uchwały w tej sprawie przez burmi-
strza, natomiast, zgodnie z przepisami, decyzję w sprawie 
zniesienia pomnika przyrody podejmuje Rada Miasta. Spra-
wa budziła jednak sporo istotnych wątpliwości, dlatego Rada 
Miasta zdecydowała odłożyć rozpatrzenie tej uchwały. 

Do rozpatrzenia wniosku przystąpiliśmy zgodnie z procedu-
rą – zleciliśmy m.in. ekspertyzę dendrologiczną, by móc na 
tej podstawie przygotować projekt uchwały. Kwestia ubez-
pieczania nie ma w tym przypadku nic do rzeczy, ponieważ 
miasto standardowo jest ubezpieczone od różnych zdarzeń 
mogących mieć miejsce.
Odnośnie „pomnikowości” dębu przy ul. Prusa, nastąpi-
ło zdaje się nieporozumienie dotyczące definicji pomnika 
przyrody. Nie jest to drzewo, które ma służyć celom organi-
zacji wycieczek, jak Pani wskazuje w pytaniu. Art. 40. Usta-
wy o ochronie przyrody mówi, że: „Pomnikami przyrody 
są pojedyncze twory przyrody żywej i nieożywionej lub ich 

skupiska o szczególnej wartości przyrodniczej, naukowej, 
kulturowej, historycznej lub krajobrazowej oraz odznacza-
jące się indywidualnymi cechami, wyróżniającymi je wśród 
innych tworów, okazałych rozmiarów drzewa…”, itp. Nie 
ma więc w tej definicji odniesienia do możliwości ich zwie-
dzania. Proszę także zauważyć, że Ustawa z dnia 16 grudnia 
2016 r. o zmianie ustawy o ochronie przyrody oraz ustawy o 
lasach, wprowadzająca możliwość wycinania z działek pry-
watnych drzew bez ograniczeń jako wyjątki wskazuje właś-
nie pomniki przyrody. 

Nawet bezlistne jeszcze konary dębu kładą się na dach domostwa

Z przepisów tych nie mo-
gła skorzystać pani Renata B., 
mieszkanka Zielonki, gdyż wiel-
ki dąb rosnący na jej działce, w 
odległości ok. 5 m od domu, ma 
status pomnika przyrody.

Dąb jest wielki, ma obecnie 
ok. 30 m wysokości i koronę 
o średnicy ok. 20 m. Posiada 
dwa pnie, z których jedno jest 
pochylone o 20 st. w kierunku 
płd.-zach., drugie o 20 st. w kie-
runku południowym. 

Drzewo zaczęło stanowić 
poważny problem dla właści-
cielki posesji. Pojawiające się 
coraz częściej różne anomalie 
pogodowe: trąby powietrzne, 
gwałtowne wichury mogą spo-
wodować, że drzewo runie na 
posesję. Również mieszkańcy 
sąsiednich działek mogą od-
czuć tego konsekwencje.

Właścicielka działki, na 
której rośnie ów dąb, już w 2010 
roku domagała się zniesienia z 
drzewa statusu pomnika przy-
rody i usunięcia dębu. W rezul-
tacie dokonane zostały zabiegi 
mające na celu poprawę statyki 
dębu. Drzewa nie usunięto, 
mimo druzgocącej opinii bie-
głego, który stwierdził, że stan 
zdrowotny dębu uzyskał naj-

gorszą klasę. „Oba drzewa są 
przeciążone. Kąt rozwarcia po-
między drzewami jest ostry, co 
może skutkować wyłamaniem 
się drzew. Drzewa są zabezpie-
czone wiązaniami elastycznymi, 
co zdaje egzamin w normalnych 
warunkach, lecz każda anoma-
lia może spowodować rozerwa-
nie drzew” - pisze w swojej opi-
nii inspektor Nadzoru Terenów 
Zieleni Maciej Kanclerz.

Po tym, jak w czerwcu ub. 
roku nawałnica powaliła rosną-
cą w bezpośrednim sąsiedztwie 
z dębem brzozę, która runęła 
na garaż, pani Renata obawia 
się najgorszego, przeżywa istną 
traumę. Obawia się, że podczas 
silnej wichury drzewo runie na 
jej posesję. Po wichurze, któ-
ra miała miejsce na początku 
tego roku, pani Renata po raz 
kolejny wystąpiła za pośredni-
ctwem swojego pełnomocnika 
do burmistrza miasta o zajęcie 
się tym tematem. Miała nadzie-
ję, że burmistrz i radni miejscy 
przychylą się do jej wniosku o 
zdjęcie z dębu statusu pomnika 
przyrody.

Jest w posiadaniu kilku 
ekspertyz wykonanych przez 
inspektorów nadzoru tere-
nów zieleni - wszystkie opinie 
są zgodne. Drzewo stanowi 

bezpośrednie zagrożenie dla 
mieszkańców posesji.

Ekspert z Centrum Den-
drologicznego prof. dr hab. inż. 
Marek Siewniak w swojej opi-
nii z 6 listopada 2016 r. napisał 
wprost, że „dąb pomnikowy 
jest drzewem niebezpiecznym, 
zwłaszcza w tej lokalizacji. Uza-
sadniony jest wniosek o jego 
usunięcie. (…)

Założone wiązania opasko-
we i przelotowe nie zabezpie-
czają obu części drzewa przed 
złamaniem. Ich wymiana jest 
kosztowna, zabezpieczałaby 
jedynie pnie przed złamaniem, 
ale stabilność drzewa w gruncie 
pozostałaby wyraźnie poniżej 
przyjętej granicy bezpieczeń-
stwa”.

Dąb był przedmiotem 
dyskusji podczas styczniowej 
i lutowej sesji rady miejskiej w 
Zielonce.

Mimo że, jak wynika z pro-
tokołu sesji, komisje rady mia-
sta pozytywnie zaopiniowały 
uchwałę w tej sprawie, Komi-
sja Budżetu po zapoznaniu się 
z projektem zgłosiła wniosek 
formalny o zdjęcie projektu 
uchwały z porządku obrad i 
odesłanie do pracy w komisjach 
celem przeprowadzenia do-
datkowych ekspertyz oraz za-

poznania się ze stanem drzewa 
podczas wegetacji. 

Nie bez znaczenia było 
stanowisko radnej Gabrieli 
Wiśniewskiej, która stwierdzi-
ła, że konieczne jest wnikliwe 
zbadanie sprawy i wyjaśnienie 
wszelkich wątpliwości: „Chce-
my posiadać komplementarną 
wiedzę, niezbędną do podjęcia 
właściwej decyzji w przedmio-
towej sprawie. Wedle ustawy o 
samorządzie gminnym celem 
nadrzędnym ma być zawsze 
dobro gminy jako całości, a nie 
określonej, czasem wąskiej gru-
py wyborców”.

Wiceprzewodnicząca Rady 
Miasta Zielonka, pani Gabriela 
Wiśniewska, poinformowała 
nas, że decyzja w sprawie zdję-
cia ochrony z dębu jeszcze nie 
zapadła. Radni na komisjach 
zajmą się ponownie tym tema-
tem. 

Jak się dowiedzieliśmy, wy-
cinki dębu nie chce sąsiad pani 
Renaty, gdyż ma do drzewa 
„stosunek sentymentalny”.

W ostatnich latach zniesio-
no status pomnika przyrody z 
2 drzew: w 2014 roku na wnio-
sek właściciela nieruchomości 
oraz w 2015 roku - na wniosek 
Urzędu Miasta.

Miejmy nadzieję, że w tej 
konkretnej sprawie radni po-
dejmą właściwą decyzję, mając 
na uwadze nie „stosunek sen-
tymentalny” sąsiada do drzewa, 
które stoi 12 m od jego posesji, 
a bezpieczeństwo mieszkańców 
działki, na której stoi dąb. Łatwo 
ferować wyroki, gdy sami nie 
odczuwamy skutków danej de-
cyzji. Górnolotnie brzmią słowa 
o dobru gminy jako całości, ale 
gdzie w tym wszystkim jest do-
bro tego konkretnego człowie-
ka, którego dotyczy problem?

Jaki pożytek mają miesz-
kańcy z faktu istnienia pomnika 
przyrody na prywatnej dział-
ce, skoro od ulicy widać tylko 
czubki konarów dębu? Nie 
mówimy o zdrowym drzewie, 
którego chce sie pozbyć właści-

ciel. Mówimy o dębie, którego 
odnogi, wychodzące z uszko-
dzonego pnia, są dość mocno 
odchylone w przeciwnym do 
siebie kierunku.

Minister Ochrony Środo-
wiska wydał zgodę na wycinkę 
zdrowych drzew. Czy okaże się, 
że zielonkowski samorząd prze-
kłada istnienie chorego drzewa 
na prywatnej posesji nad życie i 
zdrowie ludzkie?

Czy i tym razem za jakiś 
czas przytoczymy stare przy-
słowie: „Mądry Polak po szko-
dzie”? Oby ewentualne straty 
nie przewyższyły korzyści…

I nie przekonuje nas jakoś 
argument radnej, że „przecież 
ktoś kiedyś nie bez powodu na-
dał status pomnika przyrody” 
temu drzewu. Znamy podob-
ne historie, jak choćby sprawa 
Instytutu Prymasowskiego w 

Warszawie, który ze względu na 
ochronę konserwatora zabyt-
ków, dość skutecznie blokował 
budowę drugiej estakady na 
modernizowanej ulicy Marsa. 
Na szczęście tu przeważył zdro-
wy rozsądek i status zabytku z 
części działki zdjęto. Los nie był 
łaskawy dla innego zabytku w 
Rembertowie - Willi Granzo-
wa, która najpierw miała być 
odbudowana z całą starannoś-
cią, a potem inwestor wniósł 
o zniesienie statusu zabytku z 
willi i mając przychylną opinię 
konserwatora zabytków, odstą-
pił od projektu, na podstawie 
którego przecież uzyskał zgo-
dę na budowę. Po willi nie ma 
śladu, będzie natomiast nowo-
czesny budynek. Podobnych 
absurdów można by wymienić 
znacznie więcej.

Urszula Szaliłow

(dokończenie ze str. 1)
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego w 
Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię krawcową do szycia 
zasłon, firan w Rembertowie. 
Tel. (22) 612 88 68, 602 725 222

• Duża drukarnia w Kobyłce zatrudni 
operatora falcerki z doświadcze-
niem. Kontakt:  magda@artdruk.
com

• Duża drukarnia w Kobyłce zatrudni, 
do różnych działów, osoby wykwa-
lifikowane oraz do przyuczenia. 
Kontakt:  magda@artdruk.com

• „KONKRET WARS” - Dozór Mienia. Ochro-
na stała i doraźna. Powiat wołomiński i 
legionowski. Tel. 669 007 971

• USŁUGI PORZĄDKOWE. Sprzątanie 
mieszkań, biur, sklepów, klatek schodo-
wych. Mycie okien. Tel. 609 476 521

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

• Sprzedam piec węglowy. Cena 2500 
zł do negocjacji. Tel. 507 972 159

• Sprzedam wagę zegarową 600 kg., 
stół 2 x 1,5.m. Tel. 600 87 11 85

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Docieplanie budynków - 
doświadczone ekipy - 602-482-572

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Remonty, wykończenia 
wnętrz, docieplenia poddaszy 
- profesjonalnie i terminowo - 

602-482-572

Auto części Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

Murarz z ekipą - dobre ceny 
i terminowość - 602-482-572

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośrednio, 
tel. 601 851 504

• Sprzedam hotel pracowniczy w Oku-
niewie. Powierzchnia 1150 m kw., 
powierzchnia działki 1400 m kw. 

  Tel. 660 795 386

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Cyklinowanie, piaskowanie, 
malowanie. Tel. 534085324

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

Tanie spanie od 9 zł za dobę. 
Grupy od 6 osób. 

Kontakt i informacja: 
Tel. 22 787 82 03,

600- 500- 401

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. L. Czumaj, tel. 601 424 209

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602 304 503

Przy Orlej
Gabinet Weterynaryjny

pon.-pt. 9.00 - 20.00, sobota 10.00 - 16.00
Ząbki, ul. Orla 20

Tel. (22) 799 23 35, kom. 505 077 525 
www.weterynarz-zabki.waw.pl

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki łupane, stropy Teriwa. 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

Usługi remontowo - 
wykończeniowe, glazura, 

terakota, gipsowanie, 
malowanie, hydraulika i panele. 

Tel. 606 826 224



WYCIĄG  Z  OGŁOSZENIA  O  PRZETARGU
Burmistrza Miasta Ząbki 
ogłasza pierwszy  przetargu ust-
nego nieograniczonego na sprze-
daż nieruchomości gruntowej, 
oznaczonej w ewidencji gruntów 
i budynków jako działka ewiden-
cyjna nr 6/1 z obrębu 0036, 03-12 
o pow. 356 m2, położonej w Ząb-

kach przy ul.  Hugona Kołłątaja objętej księgą 
wieczystą Nr WA1W/00112372/8 wraz z udziałem 
w wysokości 1/2 w  nieruchomości objętej księ-
gą wieczystą Nr  WA1W/00111173/6 oznaczonej 
w  ewidencji gruntów i  budynków jako działki 
ewidencyjne nr 6/3 i nr 13/3 z  obrębu 0036, 03-
12 o  łącznej pow.  27  m2, stanowiącej drogę we-
wnętrzną, w celu zapewnienie dostępu do drogi 
publicznej ul. Hugona Kołłątaja.

Przetarg odbędzie się dnia 24.04.2017 r. (poniedziałek) 
o godz. 1200 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Ząbki, przy 
ul. Wojska Polskiego 10.

Cena wywoławcza nieruchomości wynosi: 202 000 zł
+ obowiązujący podatek VAT.
Wadium: 16 000 zł.
Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłacenie 

wadium do dnia 20 kwietnia 2017 r. na konto urzędu: Bank 
Handlowy 35  1030 1016 0000 0000 9290 1041 (liczy się 
data wpływu środków na konto).

Zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania Prze-
strzennego Miasta Ząbki, nieruchomość jest położona w ob-
szarze przeznaczonym do zabudowy mieszkaniowej jed-
norodzinnej. Lokalizacja nieruchomości: południowa część 
Miasta Ząbki, ok 10 km od centrum Warszawy. Komunikacja: 
Koleje Mazowieckie, komunikacja autobusowa (ZTM Warsza-
wa), komunikacja autobusowa Ząbki.

Pełna treść ogłoszenia i szczegółowe informacje do-
stępne są na stronie bip.zabki.pl/ (w  zakładce Przetargi) 
oraz w siedzibie Urzędu Miasta Ząbki przy ul. Wojska Polskie-
go 10, tel.(22) 5109 744 do 748.

Burmistrz Miasta Ząbki
Robert Perkowski

Niezabudowana nieruchomość gruntowa położona w Ząb-
kach przy ul. Hugona Kołłątaja, oznaczona w  ewidencji 
gruntów i budynków jako działka ewidencyjna nr 3 z obrębu 
0036, 3-12 o powierzchni 0,0426 ha, dla której Sąd Rejonowy 
w Wołominie IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę 
wieczystą Nr WA1W/00026632/9, będąca w bezpośrednim 
sąsiedztwie nieruchomości gminnej wyżej opisanej również 
przeznaczona jest do sprzedaży.
Oświadczenie współwłaścicieli działki ewidencyjnej nr 3 o zobo-
wiązaniu się do sprzedaży potencjalnemu nabywcy nierucho-
mości gminnej jest dostępne na stronie bip.zabki.pl/ (w zakład-
ce Przetargi).

WYCIĄG Z OGŁOSZENIA O PRZETARGU

Burmistrz Miasta Ząbki 

ogłasza pierwszy przetarg 
ustny nieograniczony na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej, ozna-
czonej w ewidencji gruntów i bu-
dynków jako działki ewidencyjne 
nr 52/14 i nr 56 z obrębu 0050, 
03-26 o powierzchni 1 714 m2, po-

łożonej w Ząbkach przy ul. Hansa Christiana Ander-
sena objętej księgą wieczystą Nr WA1W/00073446/2.

Przetarg odbędzie się dnia 19.05.2017 r. (piątek) 
o godz. 1200

 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Ząbki, przy 

ul. Wojska Polskiego 10.
Cena wywoławcza nieruchomości wynosi netto: 422 757 zł.
Do wylicytowanej w przetargu ceny zostanie doliczony 

podatek VAT w wysokości 23%.
Wadium: 30 000 zł.
Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłacenie 

wadium do dnia 15.05.2017 r. na konto urzędu: Bank 
Handlowy 35 1030 1016 0000 0000 9290 1041 (liczy się 
data wpływu środków na konto).

Zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Ząbki, nieruchomość jest położona 
w  obszarze przeznaczonym do zabudowy mieszkaniowej 
wielorodzinnej lub jednorodzinnej (symbol w planie MW/
MN). W południowej części znajduje się pas drogowy 
projektowanej ulicy dojazdowej oznaczony symbolem KUD. 
Lokalizacja nieruchomości: południowo  -  zachodnia część 
Miasta Ząbki, ok 10 km od centrum Warszawy. Komunikacja: 
Koleje Mazowieckie, komunikacja autobusowa (ZTM 
Warszawa) oraz lokalne linie autobusowe Ząbki.

Pełna treść ogłoszenia i szczegółowe informacje 
o  warunkach przetargu dostępne są na stronie   
http://bip.zabki.pl (w zakładce Przetargi) oraz w  siedzibie 
Urzędu Miasta Ząbki przy ul.  Wojska Polskiego Nr 10 
w  Referacie Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, 
tel. (22) 5109 744 do 748 w godzinach pracy urzędu.

Burmistrz Miasta Ząbki
Robert Perkowski

Ze względu na za-
mieszczenie w nu-
merze 6/2017 MGR 
niewłaściwej wersji 
ogłoszeń UM Ząbki, 
podajemy poniżej 
wersję właściwą.


